
CONVOCATÒRIA: 
 

- La Taula d’Igualtat 

- Data: 15 d’octubre de 2024 

- Hora: a les 20:00 hores  

- Lloc: Ajuntament de Prats de Lluçanès – Cal Bach  

 
 
ORDRE DEL DIA: 

 

1.- Aprovació acta anterior. 

2.- Repàs activitats fetes 25N (2023) i 8 març (2024). 

3.- Propostes anteriors. 

4.- Proposta activitats 25N. 

5.- Informar activitats a nivell consorci 25N. 

6.- Idees activitats 25N 

7.- Torn obert de preguntes, reflexió i debat. 

 
 
 
ACTA: 
 
Persones assistents: 
 
Rosa Vilà, presidenta de la taula 
Blanca López 
M. Carme Garet  
Anna Traveria   
Núria Girabent  
Mercè Rossinyol 
Montse Juvanteny 
Glòria Borralleras 
Àngels Sala  
Laura Prat 
Elena Pla – connexió online 
Irene Palou, actuant com a tècnica 
 
S’excusa: Jordi Bruch, Montse Boladeres 
 
 
 

1.- Aprovació acta anterior 

Al no haver-hi les persones que van assistir a la reunió anterior es dona per aprovada 

l’acta. 

 

2.- Repàs activitats fetes 25N (2023) i 8 març (2024) 

Es fa un repàs de les activitats fetes el passat 8 de març de 2024 en motiu del dia de la 

dona; va començar amb la xerrada de sexualitat de la Raquel Tulleuda que va tenir molt 

èxit, però es comenta que només hi havia un home i era el pare de la ponent. 



L’activitat de la doma natural no va poder-se portar a terme degut al mal temps. Però 

tan la presentació del llibre de la Jenn Díaz com el dinar de dones amb música va tenir 

molt bona acceptació. 

 

Seguidament es fa el repàs de les activitats del 25 de novembre de 2023. Hi havia moltes 

propostes d’activitats i la majoria van haver de cancel·lar-se per falta d’assistents o van 

tenir poca participació. 

Es fa esment que la lectura del manifest es va fer en horari lectiu amb la participació de 

les escoles, i que va fer que fos més participat. 

També s’instal·la la pancarta i s’il·lumina l’ajuntament de color lila. 

 

3.- Propostes anteriors 

S’informa que en la última taula d’igualtat des de movem es va proposar instal·lar neteja 

copes menstruals als lavabos públics. 

S’ha mirat en quins lavabos serien necessaris, ja que en la majoria hi ha piques a dins 

els lavabos dels equipaments. En aquests casos es posarà un distintiu a la porta per 

indicar que en aquell lavabo es pot netejar la copa.  

I en els lavabos que no hi ha pica, es farà la instal·lació corresponent dels neteja copes. 

S’hauria de mirar com estan plantejats els lavabos de l’Orient i de la Farmàcia vella per 

poder-los incloure també. 

 

4.- Proposta activitats 25N 

Es fan saber diferents propostes que s’han pensat pel 25N; hi ha una dona de Prats que 

s’ha ofert voluntàriament a fer una xerrada sobre violències masclistes, que ella ha patit 

directament. Aquesta persona també ha proposat la projecció d’un curtmetratge. La 

proposta sembla molt interessant i s’intentarà portar-la a terme. 

També s’ha proposat a la Jenn Díaz fer un Cercle de Dones. 

S’informa també que des de l’Institut volen fer una exposició de fotografia sobre el 

Safareig, sonora amb determinats sons derivats d’àudios del propi Safareig, un estudi 

històric del Safareig i unes reflexions al voltant d’Economia eco feministes amb algunes 

activitats, accions i xerrades al voltant d’aquest tema. La exposició la farien el 25N i 

també farien alguna intervenció, performance o xerrada. 

També es veu molt bé que des de l’Institut s’hagin ofert directament per fer una activitat 

i es valora molt positivament. 

Es plantejarà novament a les escoles fer ulls per decorar algun espai amb el simbolisme 

de la campanya “obrim els ulls” que continua amb el mateix eslògan que l’any passat. 

També es plantejarà que la lectura del manifest es pugui fer en horari lectiu per tal que 

les escoles puguin participar-hi.  

 

5.- Informar activitats a nivell consorci 25N 

 

S’informa de les activitats que es faran de forma conjunta amb el Consorci del Lluçanès: 

- Penjada de la pancarta de la jornada i il·luminació en lila als ajuntaments del Lluçanès 

- Cartell unitari amb el lema "Obrim els ulls" 

- Díptic amb els actes de tot el Lluçanès 

- Campanya "obrim els ulls " a les xarxes socials amb continguts per difondre tota la 

setmana prèvia. 

- Contraportada de la Rella 20 de novembre amb el mateix cartell 



- Organització d'un bus per anar a la cursa de la dona a BCN 17-N. Ja fa dies que circula 

el cartell 

- Tallers de conta contes coeducatius durant tot el mes de novembre a les escoles del 

Lluçanès 

- Des de Gent Gran es farà un taller d'espelmes els dies prèvis per poder encendre-la la 

nit del 25-N als grups d'envelliment actiu i a Prats crec que ho feien al centre de dia. 

- Possiblement una formació (l'estem dissenyant) per a entitats sobre com poder 

detectar i com actuar davant la violència masclista. 

 

6.- Idees activitats 25N 

 

S’obre la possibilitat que les assistents facin propostes d’activitats tan relacionades al 

25N com en altres dates. 

 

Es proposen activitats a fer durant l’any: 

•  fer una xerrada de sexualitat com la que va fer la Raquel Tulleuda a l’Institut, 

s’acorda que el millor curs per fer-la és entre 3r i 4t d’ESO. 

 

• fer un cercle d’homes. S’informa que s’ha intentat i que no va sortir, però que es 

pot tornar a provar. Falta trobar la figura de la persona que el dinamitzaria. 

 

• també podria fer-se un cercle de pares, que potser es poden sentir més 

involucrats. 

 

• L’Elena Pla s’ofereix per fer alguna xerrada amb l’assistència d’algun pres per 

donar el testimoni des d’una altra perspectiva, i que d’aquesta manera pot tenir 

més impacte. Fins i tot per trencar mites entre els adolescents. 

 

• fer xerrades adreçades a públics de diferents edats. 

 

• que les propostes es puguin fer arribar a través d’alguna bústia d’Instagram, o 

que es puguin fer a l’hora de tutoria, a l’Institut. 

 

• que es pot fer difusió a través de diferents canals dels passos a seguir en el cas 

de patir violència masclista. 

 

• fer un taller de masculinitat, potser a través de “Tal com som”, o SIAD Osona. 

 

• parlar de la violència obstètrica. 

 
 

 

 

7.- Torn obert de preguntes, reflexió i debat. 

 

Després del debat entorn les activitats del punt anterior i sense cap més tema a tractar, 

la regidora Rosa Vilà agraeix l’assistència a totes i les anima a seguir sent presents a la 

taula d’Igualtat. 


